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Viser til brev fra dere der det utbes svar innen 23/6-24.Er fortløpende i dialog med hr Brakstad som er 
Bio Vac representant på stedet.Se rapport og vil bestille slamtømming til høsten som avtalt.Da jeg nå er 
på flyttefot vil ikke min fritidseiendom være i bruk bortsett fra noen helger i året.Jeg flytter ca 6 timer fra 
Bergen og er aleneboende.Ber derfor om å få årlig tilsyn på mitt anlegg slik jeg hadde de første årene på 
Kvalvågnes.Kan forstå at en familie vil ha større bruk på like stort anlegg - Hr Brakstad sier det er 
kommunen som avgjør tilsynsgraden.Kan dere vurdere dette hos meg ?Eiendommen og utgifter med alt 
er endel da denne ikke brukes i stor grad….Men vil prøve å beholde den grunnet nostalgi og familie 
historie der ute.Sender bilde av medgått arbeid og materiell av Bio Vac.
Mvh Line Gundersen
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